

FC Phoenix IF

Styrelse protokoll nr 4/2026

Datum Söndag 12 april 2026

Tid: 14.00-15.30

Plats: A-Salen Fighter Center och Digitalt via Teams

Närvarande: Anna Johansson, Madelein Larsson, Antony Sastre, Anna Stoltz Qvick, Mo Orsini, Anton Högberg, Niklas Enander via teams

Frånvarande: Besam Yousef

1. **Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.**
2. **Anna Johansson valdes till mötesordförande**
3. **Anna Stoltz Qvick valdes till mötessekreterare**
4. **Madelein Larsson valdes till justerare tillika rösträknare**
5. **Dagordningen godkändes av mötet**
6. **Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna**
7. **Vilka är FC Phoenix IF och vad gör vi?**
Anna J informerade om föreningen och dess syfte, en uppdatering för sittande roller samt välkomnande av nya ledamöter.
8. **Vilka typer av frågor tas upp i styrelsen?**
Anna J informerade om vilka typer av frågor som hanteras av föreningens styrelse.
9. **Uppföljning lovträning**
Reflektioner om vad som kan göras annorlunda till nästa gång
10. **Uppföljning Anti-Doping arbetet**
Antidopingplan samt beredskapsplan framtaget av arbetsgruppen. Sista delen av vaccinering av klubben genomförs i april.
Vi fortsätter pusha tävlande att göra "Ren Vinnare".
11. **Utbildning styrelse**
Anna J och Antony anmäls till utbildningen Föreningsekonomi
12. **Westside 20 år**
flera kreativa förslag hur man kan lyfta personer som varit engagerade under Westsides- i år 20 åriga historia. 2 tävlingar planerade nr 39 och nr. 40
En separat grupp kommer skapas med Madeleine och Mo.
Arbetet fortsätter och vi ser framemot att fira 20 åringen- diskussion hur alla kan bidra
13. **Taekwondo**
Våra utmaningar med taekwondon, både förbundet och våra egna medlemmar, diskuterades. Niklas försöker få kontakt med både förbund samt egna medlemmar.

14. Styrelsens kommunikationsväg

Antony presenterade Campfire- samtliga i styrelsen är positiva till att prova. Messenger fortsätter som kanal tills vi vet hur och att Campfire funkar. Antony får i uppdrag att ta fram.

15. Analog informationstavla

Styrelsen anser det vara en positiv idé för att kommunicera med tävlande. Anna Sq fick i uppgift att fråga Centret.

16. Uppföljning Ekonomi Q1

Anna J gick igenom ekonomin för första kvartalet.

17. Attesträtt för utlägg

Styrelsen beslutade att ge Mo attesträtt för hantering av utläggsrapporter.

18. Förslag om arvode för coacher vid tävling

Styrelsen diskuterade inkommande förslag om att arvoda coacher vid tävling. Styrelsen avlog förslaget men skall undersöka möjligheterna att ersätta utlägg för mat för coacher upp till 100 kr per person eller 500 kr per tävling (om flera coacher). Utläggen för mat skall i sådana fall redovisas i samma utläggsrapport som skickas av ansvarig coach till Mo. Anna J fick i uppdrag att kolla med skatteverket om detta upplägg.

19. Styrelsens att-göra lista.

genomgång av Anna J. Samtliga har tagit del.

20. Uppföljning årsmöten förbund

Uppföljning av årsmöten för

- a. Kickboxningsförbundet 21/3
- b. Muay Thai förbundet i samband med SM 12-14/3

21. Övriga frågor

Inga övriga frågor

22. Nästa möte

Anna J skickar kallelse via messenger eller campfire, alt Whats App om campfire inte fungerar.

23. Mötet avslutas

Ordförande

Vid Protokollet

Justerare

.....

.....

.....

Anna Johansson

Anna Stoltz Qvick

Madeleine Larsson